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Чланови Одбора за уставна питања прихватили су данас да у скупштинску процедуру
уђе Предлог за промену Устава који предвиђа смањење броја посланика Скупштине
Србије за половину, јер је та иницијатива предложена у складу са Уставом.

  

На седници скупштинског Одбора, председница Славица Ђукић-Дејановић рекла је да
чланови Одбора треба само да констатују да ли је тај предлог поднет у складу са
прописима и од Уставом предвиђеног предлагача, а не и о самој садржини предлога.

  

Она је рекла да су стручне службе Скупштине Србије констатовале да је предлог
подржало потписима 309.622 грађана, а да је за такву иницијативу потребно најмање
150.000 потписа.

  

"Неспорно је да постоји довољан број бирача и да је предлог поднет са уредним
образложењем... Нема разлога да не верујемо да су стручне службе обавиле свој посао
ваљано", рекла је она.

  

Став да Одбор за уставна питања, у овом тренутку, не треба да улази у суштину
предлога за промену Устава већ само да констатује да је предлог поднет у прописаној
форми подржали су и представница Демократске странке Нада Колунџија и
Либерално-демократске странке Чедомир Јовановић.

  

Колунџија је оценила да ће, након што тај предлог уђе у скупштинску процедуру, чланови
Одбора имати прилике да се изјасне о његовом садржају, а да ће његову крајњу судбину
одредити посланици.

  

Посланици опозиционих Српске радикалне странке и Демократске странке Србије
упорно су се противили да се на седници расправља искључиво о формално-правном
аспекту, а чак су и оспорили да је и тај услов остварен.
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Представник радикала Александар Мартиновић рекао је да нема разлога да се стручним
службама верује да је заиста предато више од 300.000 потписа, а довео је у питање да
ли се заиста ради о народној иницијативи или иза свега стоји Српска напредна странка.

  

Члан одбора из Демократске странке Србије Милош Алигрудић је рекао да ДСС
уважава грађанске иницијативе чак и када се са њима не слаже али да је погрешно да
се на одбору не расправља о суштини предлога јер није јасно да ли ће, када предлог уђе
у процедуру, одбор уопште имати прилике да се о њему изјасни.

  

Члан Лиге социјалдемократа Војводине Бојан Костреш запитао је да ли су прикупљени
потписи судски оверени, јер је тако нешто потребно и приликом избора за члана Савета
месне заједнице, па је по аналогији то потребно и приликом покушаја да се промени
Устав.

  

За предлог је гласало 13 чланова одбора, једна је био против, а један уздржан. Чланови
из СРС напустили су салу непосредно пре гласања.

  

(Бета)
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